
P r o t o k ó ł Nr II/2024 

z sesji Rady Gminy Skoroszyce 

z dnia 29.05.2024 r. 

 

W dniu 29.05.2024 r. w Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Sesja Rady 

Gminy. 

 

Na sesji obecnych było 11 radnych 

Nieobecni: Radna A. Merta, Radny Z. Abram, Radna M.Miszkiewicz 

Ponadto obecni byli: 

Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pani Skarbnik –Agnieszka Kaczmarczyk, Kierownik ZOiW, 

Kierownik GOPS, Kierownik GZEASiP, Dyrektor ZSP Sidzina, Chróścina i Skoroszyce, 

Mecenas, Jakub Mzyk, Prezes firmy FUNAM - dr inż. Przemysław Tomeczko 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji . 

3. Informacja z pracy Wójta za okres od poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany składu osobowego stałych komisji Rady Gminy. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału nieruchomości. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

9. Przyjęcie wniosku Wójta o wyznaczenie obszarów zdegradowanych i obszarów 

rewitalizacji na terenie Gminy Skoroszyce, przystąpienie do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji i podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Skoroszyce. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030. 

11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji zadań zawartych w Wieloletnim Programie Współpracy 

Gminy Skoroszyce w 2023 r. z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego 

i wolontariacie.  

12. Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 r. 

13. Wolne wnioski i zapytania.  

14. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

15. Informacje i komunikaty Przewodniczącego RG. 

16. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Rafał Kraska odczytał porządek obrad, 

poprosił o rozszerzenie porządku obrad o pkt: 

12a- Podjęcie uchwały w sprawie wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania oraz zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w tej sprawie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   



4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Za rozszerzeniem porządku obrad o punkt 12a głosowało 11 radnych, przy nieobecności 

Radnej A. Merty, M. Miszkiewicz i Radnego Z. Abram. 

Ad. 2 Przewodniczący RG zaproponował głosowanie nad przyjęciem protokołu z poprzednich 

sesji bez odczytywania. Zaproponował głosowanie. 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 11 radnych głosowało za przyjęciem protokołów 

z sesji z dnia 20.03.2024 r., 12.04.2024 r. i 7.05.2024 r. bez odczytywania 

 

Ad. 3 Sprawozdanie Wójta maj 2024 r. 

Szanowni Państwo, P. Przew, Radni, Sołtysi, Prac samorządowi, przedstawiam  Państwu 

sprawozdanie Wójta Gm. od ostatniej sesji 7 maja 2024 r. do dziś, czyli 29 maja 2024 r. 

11.05.24 r. 

Obchody Pow Dnia Strażaka w Głuchołazach (relacja na fb starostwa nyskiego i wójta gm) 

13 maja 24 r. 

Uczennica Maja Ciepińska finalistką konkursu dot. bezpiecznych wakacji, organizatorem jest 

KRUS, dziękuję p. Dyr. M. Kudlińskiej –Hirczyn za profilaktykę w tej kwestii. 

20 maja 24 r. 



Spotkanie z Fundacją Górażdże - Aktywni w Regionie, współpraca skutkuje 

dofinansowaniem dla Stowarzyszenia Góral Sidzina 10 000 zł i na organizację FFG 8 000 zł 

21.05.24 r. 

Uczestniczyłam w spotkaniu samorządowców woj. opolskiego na zaproszenie Marszałka 

Woj. Opolskiego A. Buły. 

22.05.24 r. 

• Gala – podsumowanie działań akcji „Przedszkolak ratuje” pow. nyskiego, nasza 

gmina reprezentowana przez przedszkole w Sidzinie. Podziękowania kieruję w stronę 

p. Dyr. M. Kudlińskiej Hirczyn, nauczycielek i przede wszystkim dzieci. 

• Spotkanie z Zarządem OSP Sidzina w kwestii funkcjonowania jednostki. 

24.05.24 r. 

Konwent Starosty, Wójtów i Burmistrzów (drogi pow, budowa hospicjum, transport 

publiczny, polityka społeczna, Subregion Południowy – fundusze zewnętrzne, podejmowanie 

wspólnych inicjatyw). 

 

Informacje dot. inwestycji 

1. SUW – odbyły się 3 rady budowy 10,13,23 maja 24 r. oddam głos p. Prezesowi 

FUNAM  dr Przemysławowi Tomeczko 

 

Pan Prezes firmy FUNAM - dr inż. Przemysław Tomeczko, wyjaśnił przyczyny problemów 

z wodą jakie miały miejsce na terenie gminy Skoroszyce w ostatnim czasie. Przeprosił za brak 

wody w trakcie weekendu majowego, jej brak był niedopatrzeniem pracownika firmy 

przeprowadzającej modernizację.  

 

1. 3.05.24 r. Rada budowy dot. budowy dr pow ul. Powstańców Śl. (kanal. deszcz, 

objazd ul. Brat. Broni, Kolejowa, sieć wodociągowa – hydranty, zasuwy, nawiertki; 

odpady bytowe mieszkańców, frezowina) 

2. Droga do boiska w Sidzinie, parking do 5-6.06.24 r. będzie wylany asfalt do 

rozpoczęcia FFG. 

3. Rada budowy dot. przedszkola, dodatkowe koszty, mamy przyłącz gazu – podpisałam 

umowę na to zadanie, prace postępują. 

4. Rocon – drogi na osiedlu, KOWR nie wyraził zgody na składowanie materiałów na 

ich działce, posiłkujemy się terenami za budynkami wielorodzinnymi, nie ma innego 

wyjścia. 

5. Dodatkowa studnia – przetarg. Koszt indykatywny 500 tys zł. 

Dziękuję wszystkim Państwu za współpracę w minionym czasie. 

Pozdrawiam – 

Wójt Gm. - Barbara Dybczak 



 

Ad. 4.Następnie Przewodniczący RG przeszedł do pkt 4 porządku obrad: podjęcie uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. Oddał głos Pani Skarbnik. która wskazała 

zmiany: 

JST otrzymała w ramach podpisanej umowy  środki w kwocie 19 500 zł na realizację zadania 

w ramach Marszałkowskiej Inicjatywy Sołeckiej i kwotę 6 500 zł w ramach programu Odnowa 

Wsi w Powiecie Nyskim. Ponadto przyjęto do budżetu środki w ramach Rządowego  

Funduszu  Rozwoju Dróg w kwocie 950 006,75 zł, a jednocześnie zmniejszono pozycję 

dochodów o kwotę 3 400 000,00 zł z Polskiego Ładu w związku z przesunięciem płatności na 

rok 2025. 

W związku z otrzymanymi środkami wprowadzono nową pozycję wydatków majątkowych na 

kwotę 950 006,75 zł pod nazwą -  Przebudowa drogi w miejscowości Giełczyce. Zmniejszono 

pozycję wydatków majątkowych o kwotę 3 400 000,00 zł w ramach zadania – Rozbudowa 

kanalizacji sanitarnej w Sidzinie – (przeniesienie płatności na 2025 r.) oraz wprowadzono 

dodatkowe 200 000,00 zł w zadaniu II Etap budowy przedszkola w związku z dodatkowymi 

pracami. 

Nikt nie zabrał głosu więc Przewodniczący RG odczytał projekt uchwały i zaproponował 

głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmian w budżecie 2024 r. została 

przyjęta. 

 

Ad. 5 Przewodniczący RG przypomniał, że WPF związany jest ściśnie z budżetem, więc 

zmiany wprowadzone do budżetu będą również wprowadzone do WPF. 

Przewodniczący RG, odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram. 

 



Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami ,, za” uchwała w sprawie zmiany WPF została przyjęta. 

Ad. 6 Przewodniczący RG przypomniał, że na Komisji Wspólnej rozmawiano o przyczynach 

zmiany składu osobowego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Na Komisji Wspólnej na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wytypowano 

Radną Marię Lenartowicz, która wyraziła zgodą. Nie było innych kandydatur. 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram. 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” Radna Maria Lenartowicz została przewodniczącą 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wytypowana Radna Janina 

Rogalińska, która wyraziła zgodę. Przewodniczący zarządził głosowanie. 



W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram. 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” Radna Janina Rogalińska została członkiem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji.  

 Na członka Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wytypowany Radny Krzysztof Bryła, 

który wyraził zgodę. Przewodniczący zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram. 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof   X 

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 10 głosami „za”, 1 głos „wstrzymujący się” Radny Krzysztof Bryła 

został członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Przewodniczący odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego stałych 

komisji Rady Gminy i zarządził głosowanie. 



 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” uchwała zmiany składu osobowego stałych komisji 

Rady Gminy została przyjęta.  

Ad. 7 Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

Radna Kalisz dodała, że podjęcie tej uchwały jest związane z  inwestorem, który buduje na 

osiedlu domy w zabudowie szeregowej.  

Nikt więcej nie zabrał głosu, Przewodniczący RG odczytał treść uchwały i zaproponował 

głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 



Przewodniczący RG: 11 głosami „za” uchwała w sprawie przystąpienia do scalenia i podziału 

nieruchomości została przyjęta.  

Ad. 8 Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad dot. podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. Radni nie podjęli dyskusji w temacie 

uchwały.  

Przewodniczący odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy. 

Przewodniczący zarządził 15 minut przerwy w obradach.  

Ad. 9 Przewodniczący RG przeszedł do kolejnego punktu obrad.  

Przedstawicielka firmy Albeco przedstawiła, czym jest gminny program rewitalizacji, 

poinformowała Radnych, że GPR nie jest obowiązkowym dokumentem, ale istotnym przy 

pozyskiwaniu środków zewnętrznych na inwestycje. Wyjaśniła, że jest to początkowy etap, 

stanowiący wyznaczenie obszarów zdegradowanych. Przedstawicielka firmy wskazała, że 

obszarem zdegradowanym jest obszar, który z założenia nie spełnia określonych potrzeb 

mieszkańców i należy go objąć obszarem rewitalizacji. Najistotniejszym etapem jest 

wytyczenie działek, na których znajdują się obiekty gminne, w stosunku do których będą 

prowadzone działania, mające na celu pozyskanie dofinansowania.  

Następnie wyjaśniła, procedurę tworzenia Gminnego Programu Rewitalizacji. Podjęcie 

uchwały sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie 

Gminy Skoroszyce jest pierwszym etapem, następnie projekt zostanie oddany do konsultacji 

społecznych i mieszkańcy będą mieli 30 dni na zgłaszanie swoich spostrzeżeń. Kolejnym 

etapem będzie podjęcie uchwały o przyjęciu wyznaczonego obszaru zdegradowanego i obszaru 

rewitalizacji, a następnie o przystąpieniu do programu.  

 



Pani Wójt podkreśliła ważną rolę Gminnego Programu Rewitalizacji w pozyskiwaniu środków 

zewnętrznych dla gminy.  

 

Sołtys Starego Grodkowa zapytał, na jakiej podstawie został opracowany program oraz 

wspomniał o stawie w Starym Grodkowie, który również mógłby zostać ujęty w programie. 

Pani Wójt wyjaśniła, że program został skonstruowany na podst. przeprowadzonej diagnozy.  

Przedstawiciel firmy wyjaśnił, że pojęcie terenu zdegradowanego jest szersze niż było kilka 

lat temu. Kiedyś terenem zdegradowanym było wysypisko śmieci lub zanieczyszczona gleba, 

aktualnie panuje szersze pojęcie terenu zdegradowanego i obejmuje m.in. bezrobocie, sferę 

społeczną i demograficzną, strefę usług społecznych. Ma bardziej znaczenie społeczne niż 

fizyczne.  

Radny Srebniak i Sołtys Starego Grodkowa zapowiedzieli złożenie wniosku o objęcie Starego 

Grodkowa programem rewitalizacji.  

Przewodniczący RG odczytał treść projektu uchwały i zarządził głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” uchwała w sprawie wyznaczenia obszaru 

zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na terenie Gminy Skoroszyce została przyjęta.  

Ad. 10 Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad i oddał głos firmie sporządzającej 

Strategię Rozwoju Gminy Skoroszyce 2030. 

Przedstawiciele firmy wyjaśnili, że strategia musi być spójna ze strategią kraju, czym jest 

strategia rozwoju gminy, na jakiej podstawie powstała i co zawiera. Strategia skupia się na 4 

celach rozwoju:  

• Mieszkańcy,  

• Środowisko,  

• Gospodarka,  



• Współczesna Infrastruktura 

Przedstawicielka firmy poinformowała radnych, że Strategia Rozwoju Gminy Skoroszyce była 

poddana opiniowaniu Marszałka Województwa Opolskiego – opinia pozytywna.  

Przewodniczący RG zaznaczył, że jest to kontynuacja Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce  

obowiązującej w latach 2014-2023 

Strategia musi zazębiać się ze strategią kraju, stąd okres obowiązywania do 2030 r.  

Przewodniczący RG odczytał porządek obrad i zarządził głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” uchwała w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Skoroszyce 

2030 została przyjęta.  

Ad. 11 Przewodniczący RG poinformował zebranych, że sprawozdanie zostało 

przeanalizowane i omówione na komisji. Dotyczy ono środków finansowych jakie otrzymują 

klubu sportowe na terenie gminy Skoroszyce. Ze środków kluby sportowe mają obowiązek się 

rozliczyć i przedstawić sprawozdanie.  

Nikt z zebranych nie podjął dyskusji. Przewodniczący zaproponował głosowanie.  

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   



7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

 

Przewodniczący RG: 11 głosami „za” przyjęciem sprawozdania z realizacji zadań zawartych w 

Wieloletnim Programie Współpracy Gminy Skoroszyce w 2023 r. z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i wolontariacie zostało przyjęte. 

 

Ad. 12 Przewodniczący RG poinformował zebranych, że ocena zasobów pomocy społecznej 

za 2023 r. została przedyskutowana na Komisji Wspólnej. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

Przewodniczący RG: 11 głosami „za”  przyjęciem oceny zasobów pomocy społecznej za 2023 

r została przyjęta.  

 

Ad. 12a Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu obrad i oddał głos Pani Kierownik 

GOPS. 

Kierownik GOPS wskazała, że konieczność podjęcia tej uchwały wynika z art. 43 ust. 10 

ustawy o pomocy społecznej "Rada Gminy, w drodze uchwały, określa wysokość oraz 

szczegółowe warunki i tryb przyznawania i zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie".  

Ustawa o pomocy społecznej daje możliwość przyznania zasiłku na społeczne 

usamodzielnienie. Osobą, którym dochód przekracza kryterium dochodowe, ale pod 

warunkiem jego zwrotu. Ta uchwała zawiera w szczegółowy sposób i określa wysokość zwrotu 



przyznanych świadczeń, a w paragrafie 5 jest ustalona na podstawie obowiązującej uchwały 

Rady Gminy z dnia 16.02.2018 roku w sprawie zasad zwrotu wydatków poniesionych za 

świadczenia pomocy społecznej (tylko zasady zwrotu wydatków), która wynika z art. 96 ust. 4 

uops. 

Kierownik GOPS przeanalizowała procedurę otrzymania zasiłku oraz istotne elementy 

uchwały.   

Podjęcie tej uchwały jest obligatoryjne. Osobom, których dochód przekracza kryterium 

dochodowe można przyznać zasiłek na ekonomiczne usamodzielnienie, ale pod warunkiem 

zwrotu. Uchwała w szczegółowy sposób określa wysokość, warunki i tryb przyznania i zwrotu.  

Przewodniczący RG odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 11 radnych przy nieobecności Radnych: Merta, Miszkiewicz 

i Abram 

 

Lp. Nazwisko i imię Za Przeciw Wstrzymał się 

1. Abram Zdzisław nieobecny   

2. Bryła Krzysztof X   

3. Katarzyna Gawlas X   

4. Juśkiewicz Aurelia X   

5. Kalisz Anna X   

6. Kraska Rafał X   

7. Lenartowicz Maria X   

8. Merta Anna nieobecna   

9. Mendrala Mirosław X   

10. Miszkiewicz Małgorzata nieobecna   

11. Srebniak Jan X   

12. Stawiarska-Dziergas Katarzyna X   

13. Rogalińska Janina X   

14. Weissensteiner Marek X   

Przewodniczący RG: 11 głosami „za”  uchwała w sprawie wysokości oraz szczegółowych 

warunków i trybu przyznawania oraz zwrotu zasiłku celowego na ekonomiczne 

usamodzielnienie została przyjęta. 

Ad. 13 i 14 Wolne wnioski i zapytania. 

Pani Wójt dopytała o nieobecnych radnych, Przewodniczący RG wyjaśnił zgłoszone powody 

nieobecności.  

Ad. 15 Przewodniczące RG przypomniał Radnym o złożeniu oświadczenia majątkowego 

i szkoleniu.  

Ad. 16 Przewodniczące RG zamknął obrady. 

Sporządziła: 

M. Kumorek 
 


